

January 2017

Notification of Point-of-sales Terminal upgrade

To ensure our merchants equipped with the most comprehensive payment solution, we are pleased to arrange an upgrade of your existing point-of-sales terminal to further elevate your credit card acceptance efficiency.

The Terminal Service Provider will contact you **on or before 30 June, 2017** for such arrangement.

Should you have any enquiry, please feel free to call our Customer Service Hotline at 2566 8181 during office hours* (Press 5 after language selection).

*Monday to Friday: 9am to 7pm; Saturday: 9am to 1pm (Except public holidays)

Remarks: Should there be any inconsistency between the English and Chinese versions of this notice, the English version shall prevail.

2017年1月

信用卡終端機升級通知

為確保 貴商戶擁有最完備的交易方案，本行將為 貴商戶的信用卡終端機升級，全面提升營運效率。

終端機服務商將於 **2017年6月30日或之前** 與 貴商戶聯絡作出有關安排。

如有任何查詢，請於辦公時間*致電本行客戶服務熱線 2566 8181 (選擇語言後按5)。

*星期一至五：上午9時至下午7時；星期六：上午9時至下午1時(公眾假期除外)

註：本通知之中英文版本如有任何歧異，概以英文版本為準。